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 Den nye bestyrelse er etableret 

Overdragelsen af ”kasserer området” til Lisa Grosby inkl. regnskabet for 1. Halvår og 
omlægninger af adgange mv. til bank mv. er på plads. Formanden har iflg. vedtægterne 
læseadgang til bank og regnskab. Vi arbejder med en ny IT-løsning vedr. arkivet, så f.eks. 
tidligere aftaler med medlemmer, kommune, Park og Vej m.fl. let kan genfindes. Det er ikke 
tilfredsstillende, hvis sager bliver forkert afgjort, fordi bestyrelsen ikke har overblik over 
tidligere aftaler eller beslutninger. 
 

Dato for den fælles grønne dag ændret til søndag den 3/10 kl. 10 -14. 

Den planlagte grønne dag måtte flyttes. Notér/ret i kalender. Mere info udsendes i september. 

 

Klip hække og beplantning mod vej, stier, græsrabatter og fælles græsarealer 

Ved den nylige gennemgangen af foreningens veje, stier og grønne områder med henblik på 
status over behov på det grønne område, må det erkendes, at ikke alle medlemmer har styr 
på, hvor bred en hæk eller anden skel beplantning må være. Det gælder dog også nogle steder, 
hvor det er bestyrelsen, som må sørge for beskæring – og det vil ske. Det er reelt skelpælene, 
som angiver, hvor stor bredden må blive, men det er klart, at man ikke altid finder dem. Men !! 
hvis vi ikke alle sørger for at holde væksten nede, vil f.eks. græsrabatterne ikke være mulige at 
slå, og nogle steder vil de helt forsvinde. Græsrabatterne er kommunens, men det er 
grundejernes pligt at holde dem. Kun nogle få steder (se hjemmesiden) skal Park og Vej slå 
græsset, og flere steder springer de over. Der er ikke plads til maskinerne.  
Enkelte steder er der behov for at kontakte nogle medlemmer for behov for beskæring på 
steder de måske ikke lige har observeret. Dem kontakter bestyrelsen i snarest. 
 

Etablering af nye hegn – læs reglerne på hjemmesiden før igangsætning.  

Hvor en hæk er blevet for gammel, ønsker nogen måske at opsætte et plankeværk. I vores 
område er der krav om grønne ”hegn”. Så læs reglerne, før I starter, ellers kan man skulle gøre 
arbejdet om. 
 

De fælles grønne områder har opsparet beskæringsbehov ! 

Gennemgangen på veje, stier og grønne fællesområder viste behov for vedligeholdelse udover 
det som er med i kontrakten med gartneren L.K. Anlæg. Hvor meget der er råd til i år, får vi 
snarest overblik over og noget kan henstå til vores fælles grønne dag. Vi mødes med L.K. 
Anlæg den 7/9. På et par områder tager vi et supplerende tilbud. På nogle områder er det 
Park og Vej eller kommunens vejafdeling, som skal træde til. F.eks. vedrørende slidte bump 
som kofangeren eller andet kan støde på. Dem mødes vi med efterfølgende. 
 

Den faste kontrakt med Gartneren 

Ved mødet med Gartneren drøfter vi også tilpasning af den årlige fornyelse af kontrakten. 
Planen er at få indføjet terminer for arbejdet og at lægge info herom på hjemmesiden.  

 

Bestyrelsen ønsker alle en fortsat god sommer. 


